



10 GOOD REASONS TO STUDY IN FRANCE





France continues to climb in international rankings

A world-class education

In the Shanghai Ranking, France is ranked 3rd in the world, and in mathematics, the world's leading university is French.

Top 4 of the best masters in finance from the Financial Times is 100% French.

A language spoken by more than 300 million people around the world.

French, an added bonus for your resume

World's 5th most widely spoken language, and the most studied language in the world after English.

One of the working languages and official languages of many international institutions of organizations such as the UN, the European Union, the International Committee of the Red Cross, International Olympic Committee.

France attracts and trains talent

A leading nation for research and innovation

France attracts and trains talent.

Ranked 4th in the world for Nobel Prizes and 2nd for Fields Medals (mathematics) 3nd world host country for foreign

"Station F", the largest start-up incubator in the world

doctoral students

Choose among more than 1,700 academic programs taught in English.

Study in English in the heart of Europe

Study in the heart of Europe and just a few hours from Spain, Germany and the United Kingdom.

The Schengen visa, a true European experience.

Academic programs in all areas and accessible throughout the country

Academic programs in all fields, recognized in China

3,500 public and private institutions

Diplomas, accredited by the French government, are recognized in China and throughout the world.

1st tourist destination in the world

Enjoy the French "Art de vivre", a stay in France cannot be forgotten!

With more than 400,000 international students, France is the meeting place for students from all over the world!

It concentrates 49 cultural sites classified as UNESCO World Heritage, 1,200 museums in France, and nearly 8,000 festivals, not to mention gastronomy.

Registration fees are low

Reasonably--priced, state-funded education

In addition to scholarship opportunities, the state covers most of the cost of the programs provided in public institutions.

The real cost of studying is the same as elsewhere in the world, around €10,000 per year.

The difference is that in France, the State assumes a large part, around two thirds.

France, the 7th economic power in the world and 2nd in Europe

Strong professional integration

France is at the forefront of Europe in welcoming international investments.

Chinese talents who have studied in France are particularly sought after by the 2,100 French companies in China. The "Bienvenue en France" (Welcome to France) label

A guaranteed and pleasant welcome

It distinguishes higher education institutions which offer a dedicated welcome and quality support.

Benefit from the same advantages as French and European students such as social security, housing assistance, reduction on transport and cultural organizations...

Thousands of students, for decades

More than 70,000 elite Chinese trained in France, do like them!

60 years of Franco-Chinese friendship. 100 years of Franco-Chinese university cooperation. 15th anniversary of the France Alumni China network

ZHOU Enlai, QIAN Sanqiang, XU Beihong ... all studied in France!



PROGRAMS

Taught in English

Choose your Program Taught in English, the online catalog:

- More than 1600 programs
- All levels and disciplines
 Bachelor, Master, Summer and Short Courses....
- Study entirely or partly in English,
 Depending on your proficiency in French

Select as many criteria as needed to find the program that fits you best.



the online search engine: taughtie.campusfrance.org





10 GOOD REASONS TO STUDY IN FRANCE





法国在国际排名中不断攀升

世界一流的 教育质量

法国在上海软科排名中位列**世 界第三**;在数学领域,全球最好 的大学也在法国;

《金融时报》评选的最佳金融硕士前四名全部来自法国。

法国吸引并培养着人才

科研与创新大国

诺贝尔奖获奖人数<mark>位列**全球第** 四,菲尔兹奖(数学领域)获奖人数全球第二;</mark>

全球第三大接收外国博士生的 国家;

世界最大的创业孵化器 StationF位于法国巴黎。 高等教育覆盖各领域, 遍布法国各地

覆盖所有领域, 被中国认可的 教育课程

公立和私立院校共有**3500所**,受 法国政府承认的文凭,

同样**在中国和世界范围内**受到 认可。 学费低廉

国家资助, 平民化的 教育花费

法国的教育成本与全球其他国 家相同,约为每年10,000欧元。

不同之处在于,在法国,除了提供奖学金外,**国家承担了学生**的大部分学费,约占总费用的2/3。

"Bienvenue en France (法国欢迎你)"

——法国高等院校国际生接 待质量认证

舒适又有保证 的留学环境

这一认证颁发给能够为留学生 提供专门的、且高质量接待的法 国高等院校。

日常生活中多项福利:社会保险, 住房补助,交通和文化娱乐方面 的优惠...

法语, 法语, 让你的简历 更有竞争力

法语是世界**第五大**语言,也是 全球学习人数**第二多**的语言, 仅次于英语。

许多国际组织或机构,如联合国、欧盟、国际红十字会和奥运会,都将法语作为工作语言和官方语言之一。

在法国也可以使用英语学习 有1,700多个课程项目可供 选择

在欧洲中心, 用英语学习

法国位于欧洲中心,距离西班牙、德国,英国只有几个小时的路程。

申根签证, 名副其实的欧洲体验。

全球第一大旅游目的地!

留学法国, 此生难忘!

法国有**40万**留学生,是世界各地学生的聚集地!

法国的49处名胜古迹被联合国教科文组织列为世界文化遗产,1,200多家法国博物馆和近8,000个节日庆典。

欧洲第二大经济体, 世界 第七大经济体

强劲的 职业发展

法国是欧洲吸引国际投资的领 头羊。

留法海归受到2100家在华法 企的特别青睐。 几十年间,数万名中国留学生 超过70,000名 中国精英的 选择, 不容错过!

中法建交60周年 中法校际合作100年 中国留法校友会15周年......

周恩来、邓小平、钱三强、徐悲鸿 他们,都曾在法国留学!

关注我们





微信公众号 法国高等教育署CampusFrance



微信小程序 法国留学指南



哔哩哔哩

@法国高等教育署



小红书

@法国高等教育署



法国高等教育署官方网站 www.chine.campusfrance.org



微博搜索 法国高等教育署 关注全国各中心微博最新动态





微信公众号 留法校友会FranceAlumni



留法校友会官方网站 francealumni.cn



微博 @北京留法校友会





